
N-Switch游戏手柄

产品说明书(PG-9162Y/PG-9162B)

功能按键图示

产品使用说明: 产品技术参数：

无线连接模式

① 在N-Switch主菜单界面点击‘手柄’→‘更改握法/顺序’，进入到手柄配对模式；

② 按手柄HOME键3秒进入配对状态，LED以跑马灯形式快闪，手柄与主机自动配对，连接成功后，

相应的LED灯常亮！

③ 已成功连接过，可以直接按HOME键，LED以跑马灯形式慢闪，自动回连！

有线连接模式

① 在使用有线连接之前，请确认N-Switch主机的系统设置中，‘Pro手柄的有线连接’处于开启状态；

② 手柄通过USB数据线与Switch底座连接上，即可当有线手柄使用，手柄的相应指示灯慢闪显示；

③ 拔掉USB线，手柄变成无线模式与主机自动回连！

TURBO功能

① 动作键包括(A/B/X/Y/L/ZL/R/ZR) 8个按键，均可手动设置TURBO功能；

② 设置方式：长按动作键，再轻按TURBO 键开启，长按动作键，再轻按TURBO键，TURBO功能关闭；

③ 产品休眠、关机重启后，之前设置TURBO功能自动清除，若启用TURBO功能时，必须重新设置；

手柄校正方法

在不连N-Switch主机情况下，手柄放平，先按‘-’键和‘B’键，再同时按‘HOME’键，LED左右

交替闪烁，

然后按‘+’号键，LED跑马闪烁，待手柄灯熄灭，校正成功，校正时不可以移动手柄。

手柄充电/休眠/唤醒/关机功能:

① 手柄充电功能：

a. 低电时，相应LED指示灯慢闪提示；

b. 充电时，相应LED指示灯慢闪提示；

c. 工作中充满时，相应LED指示灯长亮提示； 

d. 关机后充满时，LED指示灯熄灭；

② 手柄休眠/唤醒/关机功能：

a. N-Switch主机屏幕关闭或者游戏手柄在5分钟内无任何按键操作时自动关机休眠；

b. 在开机状态下，长按HOME键5秒，产品关机，所有LED指示灯熄灭；

c. 当需要重新使用时需按HOME键唤醒即可回连；

输入电压/电流：DC5V/500mA；

正常工作电压/电流：DC3.7V/20mA；

最大工作电流：<200mA；

持续使用时间: >8H；

充电时间：约2小时；

BT4.0，传输距离：≤8M；

电池容量：380mAh；           

注意事项：

1.请不要把本产品放在潮湿或高温地方存储；

2.不要敲击、摔打、棒打、刺穿、或试图去分解本产品，以免对产品造成不必要的损害；

3.非专业人员请勿拆卸本产品,否则不在售后保修服务内;

产品特点:

1.本手柄适合操作N-Switch主机的游戏；

2.本手柄支持无线连接N-Switch主机，也支持有线连接N-Switch底座，操作N-Switch的游戏；

3.本手柄的功能按键一一对应N-Switch_pro手柄的按键功能，支持TURBO连打功能，

  支持六轴陀螺仪功能，支持震动功能；

*因官方游戏平台软件升级或源代码变更等不可抗拒的因素造成部分游戏无法与本产品连接操作，

 我公司不负任何责任。对此我公司保留最终解释权。
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Game Controller for N-Switch
User Guide(PG-9162Y/PG-9162B)

Illustration for buttons function

Basic Operation:

Wireless connection mode

1. Click "Controllers"-"Change Grip/Order" in the main menu interface of the N-Switch, enter 

gamepad pairing mode; 

2.Press and hold "HOME" 3 seconds to enter pairing status,  LED blink rapidly in the form of 

marquee, the gamepad auto pairing with the console, the corresponding LED of the gamepad 

always on after successfully connecting. 

3.If the gamepad connected before, you can press "HOME" directly,  LED quick slow in the form 

of marquee,  it will auto re-connect.

Wired connection mode

1. Please ensure "Pro Gamepad wired connection" are in the open position in the system 

settings of N-Switch console before using wired connections.

2. Gamepad connect with Switch Dock via USB data cable, can be used as a wired gamepad, 

the corresponding LED of the gamepad slow blink.

3. Unplug the USB cable, gamepad enter wireless mode, will auto re-connect with the console.

TURBO function

1. Action buttons include (A/B/X/Y/L/ZL/R/ZR), all the 8 buttons can be set manually with TURBO 

function.

2. Setting method: Press and hold down one of action buttons, and then press the TURBO 

button to enable the TURBO function; hold down the action button, then press CLEAR button to 

cancel the TURBO function;

3. When gamepad is power off, shut down or restarted, the Turbo function is automatically 

cleared. To enable the TURBO mode, you need to reset it.

Charging/sleep/wake up/ power off function of Gamepad

1. Charging function:

a. When the power is low, the correspnding LED blink rapidly;

b. When charging, the correspnding LED slow  blink;

c. When fully charged in working condition, the correspnding LED will be always on;

d. When fully charged in shut-down status, the correspnding LED will turn off.

2. Sleep / wake up / off function:

a. The gamepad will enter sleeping mode automatically if the screen of N-Switch is off or there is 

no operation within 5 minutes.

b. Long press the "HOME" for 5 seconds to turn off the gameapd, then all the LED indicators will 

turn off;

c. Press the HOME button to wake up and reconnect when you want to restart it;

Application Introduction:

1.This Gamepad is used for playing N-Switch games；

2. Support connect with N-Switch console via wireless connection, also support wired connect 

with N-Switch Dock to playing N-Switch games.

3.Function button of this gamepad is one-one corresponding with N-Switch_pro gamepad; The 

gamepad support TUBRO and Six axis gyroscope function & vibration function.  

 

* Due to the official game platform software upgrade or source code changes and other not 

resist factors caused of some games can not be played or connected with our gamepad. Our 

company has no responsibility,  we reserves the right of final interpretation for this.
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1. Please do not store this product in wet or high-temperature areas.
2. Don't knap, beat, drub, pierce, or try to decompose this product, to avoid unnecessary 
damage to the product.
3. Non professional personnel should not disassemble the product, otherwise it will not be
covered in the after-sales warranty service.
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Basic Operation:

Electrical Parameters:

Correction methods
In the case of not connected with N-Switch console, lay the gamepad flat, press ‘-’ and ‘B’ 

button first, and press "HOME" at the same time, LED blink alternately, then press ‘+’ button, 

LED blink in form of  marquees, then wait until the LED turn off, correct successfully. Please 

don't move the gamepad during correction.

1.Input voltage/ current：DC5V/500mA；

2.Working voltage/ current：DC3.7V/ 20mA；

3.Max working current: <200mA；

4.Continuous gameplay time: >8H；

5.Charging time：about 2 hours；

6.BT 4.0 transmission distance: ≤ 8M;

7.Battery capacity：380mAh；                    

8.Standby time: up to 30days once fully charged.

Notes:

Accessories List：

Type-C Charging Cable  x1 
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